
Protokół nr 48/22 
z posiedzenia Komisji 

Zdrowia i Pomocy Społecznej 
z dnia 27 października 2022 roku 

Komisja obradowała w składzie: 
1. BARBARA BURY- Przewodnicząca Komisji 
2. ZOFIA KRZEMIŃSKA 
3. MAREK CHART 
4. IWONA SIKORSKA 
5. TOMASZ FIFIELSKI 
6. KRZYSZTOF SZYMANOWICZ 

Przewodnicząca Komisji Barbara Bury otworzyła obrady o godz. 11:13, następnie 

przedstawiła przesłany wcześniej porządek obrad. Członkowie Komisji nie wnieśli uwag 

do przesłanego porządku obrad. 

1. Opiniowanie projektów uchwał na sesję: 

a) przyjęcia apelu dotyczącego wsparcia ze strony państwa polskiego 

dzieci chorujących na SMA, 

b) zmiany uchwały w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się 

środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

dla Powiatu Sępoleńskiego, wraz ze wskazaniem wysokości tych 

środków na rok 2022, 

c) diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych przysługującym radnym. 

2. Sprawy wniesione, wolne wnioski. 

3. Zakończenie. 

Ad. l.a. 

Marek Chart Przewodniczący Rady Powiatu przedstawił projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia apelu dotyczącego wsparcia ze strony państwa polskiego dzieci chorujących na 

SMA. 



Radni stwierdzili, że państwo polskie powinno wszystkie dzieci, które aktualnie żyją w 

Polsce z chorobą SMA poddać terapii genowej. Kiedy tą sprawę się załatwi, dopiero 

wówczas leczenie powinno odbywać się na nowych zasadach. Obecnie rodzice dzieci 

chorujących na SMA przeżywają dramat, wiedząc, że istnieje lek ratujący życie, którego 

państwo nie chce zrefundować. 

Ad. 1 b. 

Elżbieta Maziarz-Rudnik Dyrektor PCPR przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych dla Powiatu 

Sępoleńskiego, wraz ze wskazaniem wysokości tych środków na rok 2022. 

Barbara Bury zapytała Dyrektor PCPR ile według niej potrzeba środków finansowych, 

żeby zaspokoić wszystkie osoby potrzebujące. 

Elżbieta Maziarz-Rudnik odpowiedziała, że jej zdaniem budżet jednostki powinien być 

trzy razy większy. Poza tym, jak stwierdziła Dyrektor, kiedy mieszkańcy powiatu 

mieliby świadomość, że tych środków jest dużo więcej, byłoby też większe 

zainteresowanie. Teraz wiele osób rezygnuje ze składania wniosków ze względu na niskie 

dofinansowanie. 

Komisja projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie. 

Ad. 1 c. 

Marek Chart Przewodniczący Rady Powiatu przedstawił projekt uchwały w sprawie 

diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych przysługującym radnym. 

Marek Chart stwierdził, że podwyżek diet radnych nie było od 2012 roku. Przypomniał, 

że do zwiększenia swoich uposażeń radni zobowiązani zostali ustawą z 2021 roku. 

Program naprawczy sprawił, że nie można byłoby stosownej uchwały wywołać 



wcześniej. Przewodniczący stwierdził, że zaproponowane wysokości diet oscylują na 

jednym z najniższych w województwie kujawsko-pomorskim. Przypomniał również, że 

wszystkie kluby Rady Powiatu wyraziły na nie zgodę. 

Ad. 2. 

Spraw wniesionych nie było. 

Ad. 3. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej 

zamknęła posiedzenie o godz. 11.50. 

Protokołowała: 

owiatu 


